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 O B E C  J E V A N Y  

Černokostelecká 49, 281 66 Jevany 
 :  321 678 177, ID dat .  schr. :  j7sbduc 

e-mail: starosta@obecjevany.cz 

 
Zápis č. 10/2024 z řádného zasedání zastupitelstva obce Jevany, konaného 

dne 28. 11. 2024, od 18.00 hodin, v restauraci Na statku 
 

 
 

Přítomni: Omluveni: Neomluveni: 
PhDr. Michal BREGANT   
Lucie HLADKÁ   
Petr KAMENÍČEK   
Pavlína KRATOCHVÍLOVÁ   
Petra KURKOVA   
Jan LAHODA   
Pavel ODEHNAL   
Ing. Markéta VÁVROVÁ   
Mgr. Jan PALIČKA   

 
Hosté: V zasedací místnosti bylo z řad veřejnosti přítomno: 6 občanů. 
 

Zahájení 
 
Řádné zasedání Zastupitelstva obce Jevany zahájila a vedla starostka obce Pavlína 
Kratochvílová, která oznámila, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno dne 
20. 11. 2024 a je vzhledem k nadpoloviční přítomnosti členů zastupitelstva obce 
usnášeníschopné. Z tohoto zasedání je pořizován pouze písemný záznam. 
 
Starostka obce poprosila přítomné občany, aby dodržovali Jednací řád zastupitelstva, do 
diskuze, která bude umožněna na konci zasedání se hlásili a vyčkali na udělení slova. 
 

1) ZAPISOVATEL A OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU 
            Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Starostka obce pověřila jako zapisovatele Pavlínu Kratochvílovou a jako ověřovatele Petru 
Kurkovou a Markétu Vávrovou. 
Souhlasí zastupitelé s návrhem na zapisovatele a ověřovatelů?  
 
Hlasování: 
Pro: 9               Proti: 0                     Zdržel se: 0 
Zapisovatel byl pověřen a ověřovatelé byli schváleni. 
Číslo usnesení: 2024-10-01 
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 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
1) Pověření zapisovatele a schválení ověřovatelů zápisu. 
2) Schválení programu jednání. 
3) Návrhy na doplnění programu jednání. 
4) Rozpočtové opatření č. 3. 
5) Investiční příspěvek pro DSO JEKOZ na rok 2025. 
6) Cena za stočné pro rok 2025. 
7) Cena za vodné pro rok 2025. 
8) Objednávka služeb v oblasti nakládání s odpady s FCC, s. r. o. pro rok 2025 a sleva pro 

seniory za svoz TKO pro rok 2025. 
9) Finanční dar pro seniory k jubileu pro rok 2025. 
10) Rozpočet obce Jevany pro rok 2025. 
11) Smlouva o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum odpadového hospodářství – Radim, 

řízená skládka pro rok 2025. 
12) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s. p. č. 2023/01228. 
13) Kupní smlouva na odkup pozemku p. č. 264/35. 
14) Kupní smlouva o prodeji pozemku p. č. 896. 
15) Kupní smlouva o prodeji pozemku p. č. 288/138. 
16) Inventarizace majetku obce za rok 2024, termín konání, složení komise. 
17) Změna názvu DSO Ladův kraj na Ladův kraj, s.o. a související změna stanov svazku obcí 

a záměr žádosti o přiznání postavení společenství obcí. 
18) Program rozvoje obce Jevany na období 2024-2035. 
19) Žádost TJ FC Jevany o finanční podporu akce Mikulášská besídka. 
20) Žádost TJ FC Jevany o finanční příspěvek na činnost. 
21) Žádost o sponzorský dar pro ZŠ a Praktickou školu v Kostelci 
22) Zveřejňování nahrávek ze zasedání zastupitelstva. 
23) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ Distribuce, a. s., p.č. 296/29. 
24) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ Distribuce, a. s. Jevany. 
 
Souhlasí zastupitelé s programem jednání? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                            Proti: 0                                  Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s programem jednání. 
Číslo usnesení: 2024-10-02 
 
 3) NÁVRHY NA DOPLNĚNÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ 
     Předkládá Pavlína Kratochvílová 
 
25) Záměr na změnu partnera, zhotovitele pro servis a údržbu ČOV Jevany. 
26) Záměr na realizaci stavby vodovodního řadu v části ulice Ve smrčinách. 
27) Žádost o bezplatný pronájem kina Jevany na akci Vánoční koncert. 
28) Budoucnost hasičské zbrojnice v Jevanech. 
29) Různé, dotazy občanů, diskuze. 
Souhlasí zastupitelé s návrhy na doplnění programu zasedání? 
 
Hlasování: 
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Pro:  9                                        Proti: 0                                                    Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s návrhy na doplnění programu jednání. 
Číslo usnesení: 2024-10-03 
 
 

PROJEDNÁVÁNÍ PROGRAMU 
 
4) Rozpočtové opatření č. 3 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Rozpočtové opatření č. 3 je přílohou tohoto zápisu. 
 
Souhlasí zastupitelé s rozpočtovým opatřením č. 3 a s pověřením starostky ke schválení 
rozpočtového opatření č. 4, v případě změn ve finančních vztazích k jiným rozpočtům (přijaté 
dotace)? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                                Proti:  0                                         Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 3 a s pověřením starostky ke schválení 
rozpočtového opatření č. 4, v případě změn ve finančních vztazích k jiným rozpočtům (přijaté 
dotace).   
Číslo usnesení: 2024-10-04 
 
5) Investiční příspěvek pro DSO JEKOZ na rok 2025. 
   Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Obec Jevany jako člen spolku, skupinového vodovodu JEKOZ přispívá každoročně do rozpočtu 
poměrným příspěvkem, který je odvozen od odhadu spotřeby vody z předešlého roku. 
Příspěvek pro rok 2024: 179 577,- Kč. 
Pro rok 2025: 201 923,- Kč. 
 
Souhlasí zastupitelé s investičním příspěvkem pro DSO Jekoz pro rok 2025 ve výši 201 923,- 
Kč? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                                              Proti: 0                                        Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s investičním příspěvkem pro DSO Jekoz pro rok 2025 ve výši 201 923,- 
Kč. 
Číslo usnesení: 2024-10-05 
 
6) Cena za stočné pro rok 2025. 
    Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Pro rok 2024 byla stanovena cena za stočné 40,- Kč/m3.  
Pro rok 2025 bylo navrženo navýšení na 50,- Kč/m3, vzhledem k provozní ztrátě v letošním 
roce ve výši 138 000,- Kč (vyšší náklady na opravy ČOV). Dále je třeba vytvořit rezervní Fond 
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obnovy, do kterého se uloží navrhovaná částka 200 000,- Kč. Vznik Fondu obnovy bude pro 
obce od roku 2026 zákonná povinnost.  
                  
Souhlasí zastupitelé s cenou za stočné pro rok 2025 ve výši 50,- Kč za m3? 
 
Hlasování: 
Pro: 9                       Proti: 0                                   Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s cenou za stočné pro rok 2025 ve výši 50,- Kč za m3. 
Číslo usnesení: 2024-10-06 
 
7)  Cena za vodné pro rok 2025. 
     Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
V roce 2024 byla cena za vodné 63,11- Kč za m3. 
Pro rok 2025 předložil správce vodovodní sítě AG Energie Kolín kalkulaci s navýšenou cenou 
za vodné ve výši 66,58- Kč/m3. Důvodem jsou vyšší provozní náklady. 
 
Souhlasí zastupitelé s cenou za vodné pro rok 2025 ve výši 66, 58- Kč včetně DPH za m3? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                                                      Proto:   0                                   Zdržel se:   0 
                    
Zastupitelé souhlasí s cenou za vodné pro rok 2025 ve výši 66, 58- Kč včetně DPH za m3. 
Číslo usnesení: 2024-10-07 
 
8) Objednávka služeb v oblasti nakládání s odpady s FCC, s. r. o. pro rok 
2025 a sleva pro seniory za svoz TKO pro rok 2025. 
    Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Ceny za svoz odpadu pro rok 2025 se nemění. Objednávka služeb tedy zůstává beze změn. 
 
I v roce 2025 navrhujeme seniorům nad 70 let, na číslo popisné, s trvalým pobytem v obci a 
občanstvím ČR, poskytovat slevu ve výši 1.000,- Kč. Celkové náklady na tuto slevu pro rok 
2025 činí 95.000,- Kč (95 seniorů).  
V roce 2024 to byla částka 87.000,- Kč. 
 
NOVINKA! Občané si mohou stáhnout aplikaci, kalendář svozu odpadů v obci Jevany. 
Aplikace se jmenuje Můjodpad, ke stažení na Apple store nebo Obchodplay. 
 
Souhlasí zastupitelé s podpisem Objednávky služeb v oblasti nakládání s odpady s FCC, s. r. o. 
pro rok 2025 a se slevou pro seniory na svoz TKO pro rok 2025? 
 
Hlasování: 
Pro:    9                                            Proti:  0                                               Zdržel se:  0 
Zastupitelstvo obce souhlasí s podpisem Objednávky služeb v oblasti nakládání s odpady 
s FCC, s. r. o. pro rok 2025 a se slevou pro seniory na svoz TKO pro rok 2025. 
Číslo usnesení: 2024-10-08 
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9) Finanční dar pro seniory k jubileu pro rok 2025. 
     Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
V roce 2025 bude mezi seniory celkem 29 jubilantů. Rádi bychom naše seniory opět potěšili 
nejen finančním darem, ale také osobním přáním. 
 
Senior od 70ti let: 500,- Kč. 
Senior od 75ti let: 1.000,- Kč. 
Senior od 80ti let: 1.500,- Kč. 
 
Souhlasí zastupitelé s finančním darem pro seniory k jubileu v roce 2025 ve výši 25. 000,- Kč? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                             Proti:  0                                        Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s finančním darem pro seniory k jubileu v roce 2025 v celkové výši 25. 
000,- Kč. 
Číslo usnesení: 2024-10-09 
 
10) Rozpočet obce Jevany pro rok 2025. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Návrh rozpočtu byl vyvěšen, zveřejněn v zákonné lhůtě a v předstihu byl projednán se 
zastupiteli. 
 
Souhlasí zastupitelé s rozpočtem obce Jevany pro rok 2025? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                        Proti:  0                                                      Zdržel se:  0 
 
Zastupitelstvo schválilo rozpočet obce Jevany pro rok 2025 jako schodkový, příjmy 
25. 475 323,- Kč, výdaje celkem 33. 324 881,- Kč. Schodek ve výši 7. 849 558,- Kč bude kryt 
z přebytků z let minulých, závazné ukazatele rozpočtu jsou výdaje celkem za jednotlivé 
paragrafy. 
Číslo usnesení: 2024-10-10 
 

11) Smlouva o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum odpadového 
hospodářství-Radim řízená skládka pro rok 2025. 

     Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Předmětem Dodatku je smlouva o odvozu a uložení odpadu na řízenou skládku Radim, 
s platností do 31. 12. 2025. 
Souhlasí zastupitelé s podpisem smlouvy o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum 
odpadového hospodářství - Radim řízená skládka pro rok 2025? 
 
Hlasování: 
Pro: 9                                                 Proti: 0                                             Zdržel se: 0 
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Zastupitelstvo souhlasí s podpisem smlouvy o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum 
odpadového hospodářství-Radim řízená skládka pro rok 2025. 
Číslo usnesení: 2024-10-11 
 
 
12)  Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s. p. č. 
      2023/01228. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Souhlasí zastupitelé s podpisem Dodatku č. 3 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, 
s. p. č. 2023/01228?            
Hlasování: 
Pro:  9                                                  Proti: 0                                          Zdržel se:0 
 
Zastupitelstvo schválilo podpis Dodatku č. 3 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, 
s. p. č. 2023/01228.             
Číslo usnesení: 2024-10-12 
 
 
13) Kupní smlouva na odkup pozemku p. č. 264/35. 
      Předkládá: P. Kratochvílová 
 
Záměr na odkup pozemku byl schválen na minulém zasedání a zveřejněn v zákonné lhůtě. Cena 
byla stanovena na základě znaleckého posudku, který nechal zpracovat OÚ. Odkupem tohoto 
pozemku vznikne cesta, která bude ucelená a v majetku obce. 
 
Souhlasí zastupitelé s podpisem kupní smlouvy o odkupu pozemku p. č. 264/35?  
 
Hlasování: 
Pro:   9                                              Proti: 0                                               Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce souhlasí s podpisem kupní smlouvy o odkupu pozemku p. č. 264/35.  
Číslo usnesení: 2024-10-13 
 
14) Kupní smlouva o prodeji pozemku st. p. č. 896. 
     Předkládá: Pavlína Kratochvílová 

Záměr na prodej pozemku byl schválen zastupitelstvem, zveřejněn v zákonné lhůtě a cena 
stanovena na základě znaleckého posudku, který nechal zpracovat OÚ. Jedná se o prodej 
obecních pozemků pod chatami v soukromém vlastnictví. 

Souhlasí zastupitelé s podpisem kupní smlouvy na prodej pozemku st. p. č. 896? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                                    Proti:   0                                       Zdržel se:0 
 
Zastupitelé souhlasí s podpisem kupní smlouvy na prodej pozemku st. p. č. 896. 
Číslo usnesení: 2024-10-14 
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15) Kupní smlouva o prodeji pozemku p. č. 288/138. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Záměr na prodej pozemku byl schválen zastupitelstvem, zveřejněn v zákonné lhůtě a cena 
stanovena na základě znaleckého posudku, který nechal zpracovat OÚ. Jedná se o prodej 
obecních pozemků pod chatami v soukromém vlastnictví. 

Vyjádření zastupitelky Lucie Hladké: Nesouhlasíme s prodáváním obecních pozemků na 
splátky. Kupující si měl sám zajistit prostředky na odkup formou úvěru nebo hypotéky. Obec 
není banka. Nevidíme důvod, proč by na sebe tuto funkci měla přebírat. 

Souhlasí zastupitelstvo s podpisem kupní smlouvy o prodeji pozemku p. č. 288/138?  
  
Hlasování: 
Pro:  6                            Proti:   3  Bregant, Hladká, Vávrová                                  Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s podpisem kupní smlouvy o prodeji pozemku p. č. 288/138. 
Číslo usnesení: 2024-10-15 
 
16) Inventarizace majetku obce za rok 2024, termín konání, složení komise. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Jako každý rok proběhne inventarizace majetku obce. Inventarizace je naplánována na 7. 1. 
2025 od 9:00 h. 
Vedení obce navrhuje jako předsedu inventarizační komise Pavla Odehnala a jako členy 
všechny zastupitele obce. 
 
Souhlasí zastupitelé s termínem konání inventarizace majetku obce za rok 2024, dne 7. 1. 2025, 
od 9:00 h a se složením inventarizační komise, včetně předsedy? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                                                Proti:  0                                           Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s termínem konání inventarizace majetku obce za rok 2024, dne 7. 1. 2025 
od 9:00 h a se složením inventarizační komise (předseda Pavel Odehnal, členové: všichni 
zastupitelé). 
Číslo usnesení: 2024-10-16 
 

17) Změna názvu DSO Ladův kraj na Ladův kraj, s.o. a související změna 
stanov svazku obcí a záměr žádosti o přiznání postavení společenství obcí. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Do konce tohoto roku potřebuje DSO LK schválit změnu názvu a stanov. Vzhledem k ukončení 
členství naší obce v tomto svazku ke dni 31. 12. 2024 (schváleno zastupitelstvem) se jedná 
pouze o formalitu, potřebný hlas. 
 
Souhlasí zastupitelé se změnou názvu DSO Ladův kraj na Ladův kraj, s. o. a související změnou 
stanov svazku obcí a záměrem žádosti o přiznání postavení společenství obcí? 
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Hlasování: 
Pro:  9                                                   Proti:  0                                          Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce schválilo změnu názvu DSO Ladův kraj na Ladův kraj, s. o., související 
změnu stanov svazku obcí a záměr žádosti o přiznání postavení společenství obcí. 
Číslo usnesení: 2024-10-17 
 
18) Program rozvoje obce Jevany na období 2024-2035.  
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Strategický plán obce Jevany byl vytvořen ve spolupráci se Sdružením místních samospráv, 
aktivních spolků v obci a občanů Jevan. Byl zveřejněn, projednán s veřejností, připomínkován. 
Vznikl dokument, který je nezávazný, ale předkládá vizi, plán rozvoje obce Jevany na období 
2024-2035. 
 
Souhlasí zastupitelé s dokumentem Program rozvoje obce Jevany na období 2024-2035? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                                 Proti:  0                                              Zdržel se:0 
 
Zastupitelstvo schvaluje dokument Program rozvoje obce Jevany na období 2024-2035. 
Číslo usnesení: 2024-10-18 
 

19) Žádost TJ FC Jevany o finanční podporu akce Mikulášská besídka 
        Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Souhlasí zastupitelé se žádostí TJ FC Jevany o finanční příspěvek na akci Mikulášská besídka, 
která se bude konat 4. 12. 2024, ve výši 10.000,- Kč? 
 
Hlasování: 
Pro:  8                                             Proti:  0                                Zdržel se:1 Vávrová 
 
Zastupitelstvo schválilo žádost TJ FC Jevany o finanční příspěvek na akci Mikulášská besídka, 
ve výši 10.000,- Kč. 
Číslo usnesení: 2024-10-19 
 
20) Žádost TJ FC Jevany o finanční příspěvek na činnost. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Souhlasí zastupitelé se žádostí TJ FC Jevany o finanční příspěvek na sportovní činnost pro 
podzimní část sezony 2024 - 2025, ve výši 24.000,- Kč? 
 
Hlasování: 
Pro:   8                                             Proti:  0                                Zdržel se: 1 Vávrová 
 
Zastupitelstvo schválilo žádost TJ FC Jevany o finanční příspěvek na sportovní činnost pro 
podzimní část sezony 2024-2025, ve výši 24.000,- Kč. 
Číslo usnesení: 2024-10-20 
 
21) Žádost o sponzorský dar pro ZŠ a Praktickou školu v Kostelci n/Č.l. 
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       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Do ZŠ a Praktické školy v Kostelci n/Č.l. dochází dva žáci z naší obce. Vedení obce navrhuje 
finanční příspěvek ve výši 5 000,- Kč, jako v minulých letech. 
 
Souhlasí zastupitelé finančním příspěvkem pro ZŠ a Praktickou školu v Kostelci n/Č.l. ve výši 
5.000,- Kč? 
 
Hlasování: 
Pro:    9                                              Proti:   0                                          Zdržel se:0 
 
Zastupitelé souhlasí s finančním příspěvkem pro ZŠ a Praktickou školu v Kostelci n/Č.l. 
v celkové výši 5. 000,- Kč. 
Číslo usnesení: 2024-10-21 
 
 
22) Zveřejňování nahrávek ze zasedání zastupitelstva. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Tento bod byl zařazen na program jednání na základě žádosti zastupitelky Lucie Hladké, která 
navrhuje zveřejňovat na webových stránkách obce nahrávky ze zasedání zastupitelstva obce. 
Nahrávky pravidelně pořizuje manžel paní Hladké a zveřejňuje je na sociálních sítích. 
Zastupitelstvo již dvakrát hlasováním odmítlo streamování ze zasedání. 
Vedení obce nesouhlasí se zveřejňováním nahrávek a preferuje osobní účast občanů na 
zasedáních. 
 
Souhlasí zastupitelé se zveřejňováním nahrávek ze zasedání zastupitelstva? 
 
Hlasování: 
Pro: 4      Proti:  5 Kratochvílová, Lahoda, Kameníček, Odehnal, Kurková       Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé nesouhlasí se zveřejňováním nahrávek ze zasedání zastupitelstva. 
Číslo usnesení: 2024-10-22 
 
 
23) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ Distribuce, a. s.,  
p. č. 296/29. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Souhlasí zastupitelé s podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a. s., p. č. 296/29? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                                               Proti:   0                                            Zdržel se: 0 
 
Zastupitelé souhlasí s podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a. s., p. č. 296/29. 
Číslo usnesení: 2024-10-23 
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24) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ Distribuce, a. s. 
Jevany, p. č. 138/4. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
Souhlasí zastupitelé s podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a. s., p. č. 138/4? 
 
Hlasování: 
Pro:  9                       Proti:  0                                   Zdržel se:0 
 
Zastupitelé souhlasí s podpisem Smlouvy o zřízení věcného břemene služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a. s., p. č. 138/4. 
Číslo usnesení: 2024-10-24 
 
 
25) Záměr na změnu partnera, zhotovitele pro servis a údržbu ČOV Jevany. 
      Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Vedení obce navrhuje projednat návrh na změnu zhotovitele servisu a údržby ČOV Jevany, oslovit 
lokální firmy s patřičnou odborností, které nejen v případě havarijního stavu budou lépe k dispozici, 
ale celkově komunikace bude pružnější. Současný smluvní partner, společnost VodaCZ má sídlo 
v Hradci Králové a za každý servis obci účtuje dopravu a čas na cestě. 
Cílem je snížit náklady a zlepšit dostupnost služeb. 
 
Souhlasí zastupitelé se záměrem na změnu zhotovitele pro servis a údržbu ČOV Jevany? 
 
Hlasování: 
Pro:    9                                             Proti: 0                                           Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo souhlasí se záměrem na změnu zhotovitele pro servis a údržbu ČOV Jevany. 
Číslo usnesení: 2024-10-25 
 
 
26) Záměr na realizaci stavby vodovodního řadu v části ulice Ve Smrčinách. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
Souhlasí zastupitelé se záměrem realizace stavby vodovodního řadu v části ulice Ve 
Smrčinách? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                             Proti:   0                                              Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo souhlasí se záměrem realizace stavby vodovodního řadu v části ulice Ve 
Smrčinách. 
Číslo usnesení: 2024-10-26 
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27) Žádost o bezplatný pronájem kina Jevany na akci Vánoční koncert. 
       Předkládá: Pavlína Kratochvílová 
 
OÚ obdržel žádost o bezplatný pronájem kina Jevany pro pořádání tradiční akce Vánoční koncert, 
který se uskuteční dne 22. 12. 2024 a je určen pro širokou veřejnost. 
 
Souhlasí zastupitelé s bezplatným pronájmem kina Jevany pro akci tradiční Vánoční koncert, 
který se bude konat dne 22. 12. 2024? 
 
Hlasování: 
Pro:   9                                                   Proti:  0                                         Zdržel se:0 
 
Zastupitelé souhlasí bezplatným pronájmem kina Jevany pro tradiční akci Vánoční koncert, 
který se bude konat dne 22. 12. 2024. 
Číslo usnesení: 2024-10-27 
 
28) Budoucnost hasičské zbrojnice v Jevanech 
       Předkládá: Lucie Hladká 
 
Zastupitelé Michal Bregant, Lucie Hladká a Markéta Vávrová požádali o zařazení tohoto bodu na 
program jednání.  
Proběhla diskuze ohledně pozemku, místa pro stavbu nové hasičské zbrojnice. Byly zmíněny různé 
varianty, od původního záměru postavit hasičárnu na deponii, na pozemku, který nabízí p. Z. Toman i 
zanechat hasičárnu na návsi. 
S komentářem vystoupil i velitel JSDH Roman Trmal. 
Zastupitelé se dohodli, že výběr pozemku bude ještě projednán. 
 
Zastupitelstvo obce bere bod o budoucnosti hasičské zbrojnice na vědomí. 
Číslo usnesení: 2024-10-28 
 
 
29)Různé, dotazy občanů, diskuze 
  

- Starostka obce pozvala jménem OÚ Jevany všechny občany na slavnostní rozsvícení 
vánočního stromečku, 1. 12. 2024, od 14:00 h na návsi a na tradiční setkání se seniory 
Na statku s cimbálovou muzikou. 

 
- OÚ děkuje Lesům ČZU za vánoční stromečky a za dar a instalaci lávky přes potok 

v prostoru pláže u Jevanského rybníka. 
 

- Starostka informovala občany o připravované akci, diskuzním panelu s Lesy ČZU, kde 
zástupci Lesů ČZU představí občanům své projekty a zodpoví dotazy občanů. 

 
- Starostka obce informovala občany o novém fakturačním systému pro vyúčtování za 

stočné - faktury obdrží občané emailem, poštou, nebo do schránek. 
 

- Přes zimu, leden - březen, se uzavírá kino Jevany. 
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- Opět se sázely ovocné stromky. Díky Mini grantu od Veolie, který vyřídil Petr Bort se 
pořídilo několik ovocných stromů, které se vysázely podél Černokostelecké. Petrovi 
Bortovi velice děkujeme. 

 
- Lucie Hladká informovala občany o chystaných akcích. 

 

 
 
Starostka obce jménem celého OÚ popřála zastupitelům a občanům krásné, poklidné vánoční 
svátky, hodně štěstí, zdraví do nového roku 2025 a poděkovala zastupitelům a občanům za 
účast, pozvala je na další řádné zasedání zastupitelstva, které se uskuteční dne 23. 1. 2025   a 
ukončila zasedání ve  19,35 h. 
 
 
 
Datum vyhotovení: 4.12.2024 
   
 
 
Zapsala: Pavlína Kratochvílová ……………………………………. 
 
 
 
 
Ověřil: Petra Kurkova……………………………………. 
 
 
 
 
Ověřil: Markéta Vávrová……………………………… 
 
 
 
 
 
 
………………………………                                              ……………………………………. 
 
 
      Pavlína Kratochvílová                                                                           Jan Lahoda 
               starostka                                                                                       místostarosta 
 
 
Vyvěšeno: 5. 12. 2024 
Sejmuto:    2. 1. 2025 


